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Vragen van het lid Spekman (PvdA)
aan de staatssecretaris van Justitie
over het beeindigen van het recht op
opvang van een gezin uit
Azerbeidzjan. (Ingezonden
1 September 2009)

1
Is het waar dat de opvang in de
Vrijheidsbeperkende Locatie
Vlagtwedde in Ter Apel van een
Azerbeidzjaanse familie die
tevergeefs asiel heeft gevraagd in
Nederland op 31 augustus 2009 is
beeindigd?1

Wat zijn uw beweegredenen om in
deze zaak de opvang van de familie,
die bestaat uit twee ouders en drie
kinderen, te beeindigen?

3
Is het waar dat deze familie als
gevolg van het beeindigen van de
opvang geen onderdak in Nederland
meer heeft? Wat zijn de alternatieven
voor deze mensen om na het
beeindigen van de opvang een dak
boven hun hoofd te houden?

4
Hoe verhoudt het op straat zetten van
deze familie zich tot het
bestuursakkoord inzake het
vreemdelingenbeleid tussen u en de
VNG van 25 mei 2007, waarin onder
meer is afgesproken dat de situaties
waarbij vreemdelingen op straat
worden gezettot een minimum
worden beperkt?

Welke inspanningen/medewerking
van vreemdelingen zonder
rechtmatig verblijf, zoals de
betreffende Azerbeidzjaanse familie,
worden verwacht om hun terugkeer
naar het land van herkomst te
bewerkstelligen?

6
Op welk moment worden deze
inspanningen onvoldoende bevonden
en worden de mensen uit de opvang
gezet?

7
Is het reeel dat de betreffende
inspanningen van de vreemdelingen
daadwerkelijk kunnen leiden tot
vertrek als de Nederlandse overheid
daar zelf ook niet in slaagt? Zo nee,
hoe verhoudt zich dat tot het
desondanks op straat zetten van
vreemdelingen die verder nergens
heen kunnen?

8
Mede het genoemde bestuursakkoord
in aanmerking genomen, welke
inspanningen worden in dit verband
precies van de Dienst Terugkeer en
Vertrek (DT&V) verwacht om het
daadwerkelijk vertrek van
uitgeprocedeerde asielzoekers te
realiseren? Hoeveel, en welke,
concrete inspanningen moet de
DT&V hebben verricht om te kunnen
concluderen dat maximale
inspanningen zijn verricht om
daadwerkelijk vertrek uit te Nederland
te realiseren, waaronder de opvang

van de betreffende vreemdelingen
kan worden beeindigd?

9
Hoe kijkt u in z'n algemeenheid aan
tegen het op straat zetten van
vreemdelingen? Hoe kijkt u aan tegen
het op straat zetten van
vreemdelingen met kleine kinderen?
Hoe valt het aan de mensen die zich
om het gezin bekommeren uit te
leggen dat het gerechtvaardigd is
ouders met jonge kinderen geen
minimale bestaansmiddelen te
gunnen, zoals een dak boven het
hoofd?

10
Bent u bereid voor uitgeprocedeerde
asielzoekers met kinderen de
opvangmogelijkheden zo te
verruimen, dat hen in elk geval te
alien tijde minimale voorzieningen
kunnen worden geboden?

1 Gegevens in deze zaak zijn bekend bij de
staatssecretaris van Justitie.
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